

الرقم : 895 / 106 / 2024

التاريخ : 15 / 8 / 2024

الموافق : 11 / صفر / 1446

تعميم

رقم (١١٥) No

Honorable Members of the ASE

Good Greetings,

By virtue of the provisions of Article (10/C) of the Directives of the Over - The - Counter Market, and with reference to the decision of extraordinary General Assembly meeting of JORDAN PAPER & CARDBOARD FACTORIES COMPANY dated 14/8/2024 regarding the approval of the voluntary liquidation of the company (a copy of the GA decisions is attached); Kindly note that the trading in the shares of the above mentioned company will be cancelled from the (OTC) market, as of Sunday 18/8/2024, and according to the following information:

السادة/أعضاء بورصة عمان المحترمين

تحية طيبة وبعد،،،

استناداً لأحكام المادة (10/ج) من تعليمات سوق الأوراق المالية غير المدرجة، وبالإشارة إلى قرار الهيئة العامة لشركة مصانع الورق والكرتون الأردنية (JOPC) في اجتماعها غير العادي المنعقد بتاريخ 2024/8/14 بالموافقة على تصفية الشركة تصفية اختيارية (مرفق صورة عن نتائج الاجتماع)، أرجو إعلامكم بأنه سيتم إلغاء التداول بأسهم الشركة المذكورة أعلاه من سوق الأوراق المالية غير المدرجة (OTC)، وذلك اعتباراً من صباح يوم الأحد الموافق 2024/8/18، وحسب البيانات التالية:

الرمز الرقمي Code	الرمز الحرفي Symbol	الشركة Company Name
141017	JOPC	مصانع الورق والكرتون الأردنية

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

مازن نجيب الوثايفي / المدير التنفيذي

Mazen Najib Wathaifi/ Chief Executive Officer

CC: - Jordan Securities Commission
- Securities Depository Center
- Operations Department

نسخة: - هيئة الأوراق المالية.
- مركز إيداع الأوراق المالية.
- دائرة العمليات.

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN PAPER & CARDBOARD FACTORIES Date: 14-08-2024 04:36:17 PM	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مصانع الورق والكرتون الأردنية التاريخ: 14-08-2024 04:36:17 PM
The Extraordinary General Assembly Meeting of JORDAN PAPER & CARDBOARD FACTORIES was held on 12:00 On 14-08-2024 at google meet. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 89.064%.	عقدت الهيئة العامة لشركة مصانع الورق والكرتون الأردنية بتاريخ 14-08-2024 على 12:00 اجتماعا غير عادي وذلك في عبر وسائل الاتصال الالكتروني المرئي والمسموع وبنسبة حضور 89.064%.
Subject: Voluntary Liquidation of the company	الموضوع: التصفية الاختيارية للشركة
The General Assembly approved the voluntary liquidation of the company	حيث وافقت الهيئة العامة على الموافقة على تصفية الشركة اختيارية
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Rula Khoury	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Rula Khoury